
CONTENTS

Land Sciences

- Al Nuairi B.H.** Ranking and Classification of the Reservoir Hamrin Shoreline (Iraq) 5
Arutyunov T.V. World Experience of Shale Oil Field Development 10

Proceedings of the 3rd International Scientific Practical Conference “Challenges and Opportunities of Modern Science”

Pedagogy and Psychology

- Yerkibaeva G.G., Abdullaeva G.** The Essence of Creating Interdisciplinary Connections
in Education 16

Philology

- Lara-Liubov-Victoria Alexander** The Linguistic Value of R. Wagner’s Epistolary
Heritage 22
Mohsen Moazami The Expression of Space in Russian and Persian Languages 26

Economic Sciences

- Justin Asah Ayuk** Development of SMEs in Cameroon 30
Dovtayev S.-A.Sh., Makhmudov Kh.M. Problems of Development of Agriculture and Industry
in the Region 35
Sevryukova S.V. Modeling of Transformational Mechanisms of Organized Savings 40
Wu Songjie The concept of strategic marketing 44

Management, Computer Engineering and Information Science

- Alsheikh A.M.** Automated Planning and Formation of 4D Construction Schedules 49

СОДЕРЖАНИЕ

Науки о земле

- Ал Нуаири Б.Х. Ранжирование и типизация берегов водохранилища Хамрин (Ирак).... 5
Арутюнов Т.В. Мировой опыт разработки месторождений сланцевой нефти..... 10

Материалы III Международной научно-практической конференции «Проблемы и возможности современной науки»

Педагогика и психология

- Еркибаева Г.Г., Абдуллаева Г. Сущность реализации межпредметных связей в обучении 16

Филология

- Лара-Любовь-Виктория Александер Лингвистическое значение эпистолярного наследия Р. Вагнера 22
Моазами Мохсен Выражение пространства в русском и персидском языках 26

Экономические науки

- Джастин Асах Аюк Развитие малых и средних предприятий в республике Камерун .. 30
Довтаев С-А.Ш., Махмудов Х.М. Проблемы развития и размещения отраслей агропромышленного комплекса региона 35
Севрюкова С.В. Моделирование трансформационных механизмов формирования организованных сбережений населения..... 40
У Сунцзе Концепция стратегического маркетинга..... 44

Управление, вычислительная техника и информатика

- Эльшейх А.М. Автоматизация планирования и формирования 4D графика строительства 49